



PRESS RELEASE
Leipzig / Singapore,
05.06.2025

KGI Securities Singapore joins ECC as first General Clearing Member in Asia

European Commodity Clearing (ECC) has welcomed KGI Securities Singapore, the first General Clearing Member (GCM) from Asia-Pacific.

As a GCM, KGI is authorised to provide clearing services for all customers of EEX Group's clearing house as well as for all products and markets cleared by ECC.

"Becoming the first General Clearing Member from the Asia-Pacific region at ECC marks a significant milestone in KGI Securities Singapore's global strategy," said Ken Ong, KGI Securities (Singapore) CEO. "This collaboration strengthens our commitment to providing comprehensive clearing solutions and seamlessly connecting our clients to the Global energy and commodity markets. We are proud to partner with ECC and contribute to the increasing interconnectedness of global trading."

Dr Tobias Paulun, CEO of ECC, comments: *"The admission of KGI Securities Singapore is an important milestone for ECC, given our increasing focus on the Asia-Pacific region. It also enables us to widen our international network of participants and the availability of services to trading communities."*

With this admission, ECC now connects a total of 32 clearing banks across Europe, North America and the Asia-Pacific region, including 29 GCMs and 3 Direct Clearing Members (DCMs).

About KGI Securities Singapore

KGI is one of the premier securities firms in the Asia Pacific region, with a total asset of over USD 120 billion. KGI provides direct access to online trade execution and clearing services to institutional and professional traders for a wide variety of electronically traded products including stocks, options, futures, commodities, currencies, bonds, gold and funds worldwide.

KGI is headquartered in Taipei, Taiwan and has 5,000+ employees in its 100+ offices across the globe in Hong Kong, Singapore, Shanghai, Thailand, Indonesia and more.

KGI is regulated by the MAS, SFC, FSC, SEC, OJK and other regulatory agencies around the world. For further information, please visit www.kgiworld.sg

European Commodity Clearing (ECC) is a central clearing house which specialises in energy and commodity products. ECC assumes the counterparty risk and guarantees the physical and financial settlement of transactions, providing security and cross-margining benefits for its customers. As part of EEX Group, ECC provides clearing services for EEX, EEX Asia and EPEX SPOT and for the partner exchanges BSP, HUPX, HUDEX, NOREXECO, SEEPEX and SEMOpx. For more information, please visit www.ecc.de

CONTACT

ECC Public Relations
T +49 341 2156 300
presse@ecc.de

CONTACT

KGI Securities
Keith Tan
T 6202 1103
keith.tan@kgi.com

More information:

www.kgiworld.sg
www.ecc.de
www.eex-group.com

KGI Securities Singapore wird erstes General Clearing Member der ECC in Asien

Die European Commodity Clearing (ECC) begrüßt mit KGI Securities Singapore das erste General Clearing Member (GCM) aus dem asiatisch-pazifischen Raum.

Als GCM ist KGI berechtigt, Clearingdienstleistungen für alle Kunden des Clearinghauses der EEX Group sowie für alle von der ECC geclearten Produkte und Märkte zu erbringen.

„Die Zulassung als erstes Clearinghaus aus dem asiatisch-pazifischen Raum bei der ECC ist ein wichtiger Meilenstein in unserer globalen Strategie“, sagt Ken Ong, CEO von KGI Securities Singapore. „Diese Zusammenarbeit stärkt unser Engagement, umfassende Clearing-Lösungen anzubieten und unsere Kunden nahtlos an die globalen Energie- und Rohstoffmärkte anzubinden. Wir freuen uns darauf, mit der ECC zusammenzuarbeiten und einen Beitrag zur zunehmenden Vernetzung des globalen Handels zu leisten.“

Dr. Tobias Paulun, CEO der ECC, kommentiert: *„Die Mitgliedschaft von KGI Securities Singapore ist ein wichtiger Meilenstein für die ECC, da wir uns zunehmend auch auf den asiatisch-pazifischen Raum konzentrieren. KGI Securities als neues Clearingmitglied stärkt unser internationales Netzwerk und hilft uns, die Distribution unserer Dienstleistungen für internationale Handelsteilnehmer zu erweitern.“*

Mit dieser Zulassung zählt die ECC nun insgesamt 32 Clearingbanken in Europa, Nordamerika und dem asiatisch-pazifischen Raum, darunter 29 generelle Clearingmitglieder (GCMs) und drei Direct Clearing Members (DCMs).

Über KGI Securities Singapore

KGI ist eine der führenden Wertpapierfirmen im asiatisch-pazifischen Raum mit einem Gesamtvermögen von über 120 Milliarden USD. KGI bietet institutionellen und professionellen Händlern direkten Zugang zu Online-Handelsausführungs- und Clearingdiensten für eine Vielzahl von elektronisch gehandelten Produkten wie Aktien, Optionen, Futures, Rohstoffe, Währungen, Anleihen, Gold und Fonds weltweit.

KGI hat seinen Hauptsitz in Taipeh, Taiwan, und beschäftigt mehr als 5.000 Mitarbeiter in seinen über 100 Niederlassungen in Hongkong, Singapur, Shanghai, Thailand, Indonesien und anderen Ländern.

KGI unterliegt der Aufsicht der MAS, SFC, FSC, SEC, OJK und anderer Aufsichtsbehörden auf der ganzen Welt. Für weitere Informationen besuchen Sie bitte www.kgiworld.sg

Die European Commodity Clearing (ECC) ist ein zentrales Clearinghaus, welches auf Energie- und Commodity-Produkte spezialisiert ist. Die ECC übernimmt das Kontrahentenrisiko und garantiert die physische und finanzielle Abwicklung von Geschäften, womit sie ihren Kunden Sicherheit und Cross-Margining-Vorteile bietet. Als Teil der EEX Group erbringt die ECC Clearingdienstleistungen für die EEX, die EEX Asia und die EPEX SPOT sowie für die weiteren Partnerbörsen BSP, HUPX, HUDEX, NOREXECO, SEEPEX und SEMOpX. Mehr Informationen: www.ecc.de

KONTAKT

ECC Public Relations
T +49 341 2156 300
presse@ecc.de

KONTAKT

KGI Securities
Keith Tan
T 6202 1103
keith.tan@kgi.com

Mehr information:

www.kgiworld.sg
www.ecc.de
www.eex-group.com